
2022-03-01

Referat af bestyrelsesmøde

Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter)

Til stede: Sune Nielsen SN, Brian Hansen BH, Ole Borg-Hansen OB, Henrik Jørgensen HJ, Søren Martin

Agerbæk SA, Lars Nielsen LN

Afbud: Mads Skyggelund MS, Brian Hansen BH,

Mødet afholdt 2022-03-01 kl 20:00 på Gyldenhøjen 6

1. Godkendelse af dagsorden

Alle godkender

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde

Alle godkender

3. Valg af referent

HJ er valgt til referent

4. Status på multibane belysning, reparationer og reetablering af græs

Vi afventer stadig reparationer på udstyret. Leverandøren har lovet at komme og lave

reparationerne. Græs afventer foråret.

5. Status på vedligeholdelse af aktivitetspark

Leverandøren laver det nødvendige vedligehold når de kommer og reparerer fejl

6. Status for genoprettelse af sti mellem Gyldenhøjen og Gyldenhusvej

Stien er ikke genoprettet, og det er uvist hvem der skal foretage reparationen. Vi følger op på næste

møde.

7. Gennemgang og godkendelse af regnskab

Regnskab er indleveret og godkendt af bestyrelsen, regnskabet vil blive sendt til revisoren for

godkendelse i den kommende uge.

8. Væltet træ på volden

Vi henvender os til kommunen for at få dem til at fjerne det væltede træ.

9. Forberedelse til generalforsamling

a. Præsentation

i. Præsentationen til generalforsamlingen blev gennemgået

b. Budget og kontingent

i. Budgettet blev opdateret og gennemgået.

c. Dato

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.



2022-03-01

i. Vi kan ikke lægge as fat på datoer før vi finder ud af hvornår vi kan få lokaler. Men

foreslåede datoer er 6/4, 26/4 eller den 27/4.

d. Lokaler

i. BH tjekker datoerne for ledige lokaler på skolen

e. Indkaldelse

i. SN laver indkaldelserne og får inviteret Heiko og FAB,

f. Forplejning

i. HJ sørger for forplejning

g. Fremmødeseddel og stemmesedler

i. OB og SA vil sørge for fremmødeseddel og stemmesedler

10. Næste møde

Vil blive aftalt når datoen for generalforsamlingen er fastsat

11. Eventuelt

Der bliver kigget på at få installeret QA koder på træningsredskaberne i aktivitetsparken.

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.


